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Geachte College, 

 

Op 29 november jl. heeft de Raadscommissie Beheer besloten om positief te adviseren over het 

collegebesluit “Vervolgstappen Parkeergarage Nieuwe Gracht”, reg.nr 2007/185118. Tot onze spijt 

hebben wij, bewoners van de Nieuwe Gracht, de Raadscommissie Beheer niet kunnen informeren over 

onze gedachten en inzichten. De ambtelijke informatieverstrekking omtrent de agenda van de 

Raadscommissie Beheer was ondermaats. 

 

Een toelichting 

Op de dag dat de Raadscommissie Beheer bijeenkwam (donderdag, 29 november jl.) is er door de 

gemeente een brief verspreid. Deze brief is enerzijds een vooraankondiging van een 

‘informatiebijeenkomst parkeergarage Nieuwe Gracht’. Anderzijds wil deze brief ons informeren over de 

vergadering van de raadcommissie Beheer die op 29 november (lees: dezelfde namiddag en avond) 

adviseert over het voorgenoemde collegebesluit.  

 

Graag was ik aanwezig geweest bij deze vergadering. Graag had ik de Raadscommissie Beheer 

geïnformeerd over mijn gedachten en inzichten ten aanzien van dit collegebesluit. Gedachten en 

inzichten die gedeeld worden door een groeiend aantal bewoners van de Nieuwe Gracht. Het tijdstip 

waarop wij deze brief hebben ontvangen, heeft dit onmogelijk gemaakt. Te laat wisten wij wat er ging 

gebeuren én hoe wij onze mening onder de aandacht van de Raadscommissie Beheer konden brengen. 

 

Vragen 

Vreemd genoegd is de door dhr. A. Hendriksen ondertekende brief gedateerd op 22 november 2007. 

Waarom mochten wij deze brief pas op 29 november ontvangen? Was het wellicht de bedoeling dat wij 

pas geïnformeerd werden op de dag waarop de Raadscommissie Beheer overlegde over het 

bovengenoemde collegebesluit?  Was het wellicht de bedoeling dat bewoners van de Nieuwe Gracht niet 

aanwezig waren? Was het wellicht de bedoeling dat spreektijd aanvragen onmogelijk was?  

 

 



   

 

Ik, en een groeiend aantal buren om mij heen is bijzonder geïrriteerd door de gesuggereerde 

informatievoorziening die vooralsnog geen informatievoorziening mag heten. Dit kan toch geen voorbeeld 

zijn voor “een toegankelijk en open bestuur van de stad” en “het verkleinen van de afstand tussen burger 

en bestuur”?  

 

Hierbij een uitdrukkelijk verzoek om tijdige, actieve en volledige informatievoorziening. Ik hoor graag hoe 

u dit zal verzorgen. 

 

Met vriendelijke groet,     

 

 

 

Petra Meijssen 

 

 

 

 

 

 

Kopie van deze brief is verzonden aan:  
- de voorzitter, leden en secretaris van de raadscommissie Beheer 

- de griffier 


